銘傳大學教師研究輔導成果申請表附件二

	教師基本資料
	院(共同教育學院)
	
	系(所、中心、室、組)
	

	
	姓         名
	
	職        稱
	

	夥伴指導教師
	院(共同教育學院)
	
	系(所、中心、室、組)
	

	
	姓         名
	
	職        稱
	

	輔導期程：     年  月  日至   年  月  日

	成果期程：     年  月  日至   年  月  日

	研究成果說明

	刊登或計畫類別
	期刊論文或科技部計畫之名稱
(請檢附刊登證明)

	□
	SCIE、SSCI 
	其JCR 排名為該領域前10%以上之學術性期刊
	

	
	
	其JCR 排名為該領域前25%但未達前10%之學術性期刊
	

	
	
	其JCR 排名為該領域前50%但未達前25%之學術性期刊
	

	
	
	其JCR 排名為該領域前75%但未達前50%之學術性期刊
	

	
	
	其JCR 排名未達該領域前75%之學術性期刊
	

	□
	A&HCI
	

	□
	EI
	

	□
	TSSCI、THCI、CSSCI
	

	□
	科技部
	計畫主持人：
	

	
	
	計畫共同主持人：
	

	□
	其它特殊學門期刊(期刊名稱：　　  　)
	

	被輔導教師：                     夥伴指導教師：_____________________
系（所、中心、組）主管簽名：                 日期：  年  月   日
學院主管簽名：                      日期：  年  月   日


註：依據「銘傳大學研究輔導辦法」，夥伴指導教師應與被輔導教師共同具名刊登於學術期刊，或共同申請科技部專題計畫獲核定補助，方得申請研究輔導成果獎勵。
＊本表單蒐集之個人資料，僅限於獎勵教師、評量及校務研究目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，亦不會公佈任何資訊，並遵循本校資料保存與安全控管辦理。(詳細個資管理可參閱「銘傳大學個人資料保護管理要點」與「銘傳大學個人資料保護專區」http://pims.mcu.edu.tw )
[bookmark: _GoBack]
Ming Chuan University Faculty Research Guidance Achievement Application FormAppendix 2

	Faculty Basic Information
	School 
(Institute of General Education)
	
	Department (Graduate Program, Center, Office, Section)
	

	
	Name
	
	Title
	

	Partner Teacher
	School 
	
	Department (Graduate Program, Center, Office, Section)
	

	
	Name
	
	Position Title
	

	Guidance period：     YY   MM   DD  to    YY   MM   DD

	Achievement period：     YY   MM   DD  to    YY   MM   DD

	Description of Research Outcome 

	Publication or Project Type
	Journal Paper or MOST Project Title
(Please attach proof of publication)

	□
	SCIE、SSCI
  
	Academic journal ranked in top 10% of the field based on JCR Report.
	

	
	
	Academic journal ranked in top 10%-25% in the field based on JCR Report.
	

	
	
	Academic journal ranked in top 25%-50% in the field based on JCR Report.
	

	
	
	Academic journal ranked in top 50%-75% in the field based on JCR Report.
	

	
	
	Academic journal ranked lower than top 75% in the field based on JCR Report.
	

	□
	A&HCI
	

	□
	EI
	

	□
	TSSCI、THCI、CSSCI
	

	□
	MOST
	Principal Investigator：

	

	
	
	Co-principle Investigator(s)：
	

	□
	Other journal of special fields (Journal title:                                      )
	

	Faculty under guidance：                    
Partner Advisor：                      
Signature of the Chair of Department (Graduate School, Center, Section)：                      Date：    YY    MM    DD
Signature of the Dean of School：                   
Date：    YY    MM    DD


Note: In accordance with Procedures for Ming Chuan University Research Guidance, the faculty member requesting guidance should co-publish a paper in an academic journal or be awarded a MOST project grant along with the advising partner to be eligible to apply for MCU Research/Study Reward.

＊The personal information collected from this form is exclusively for the purpose of encouraging faculty members, assessment and university affairs research. Without the permission of the applicant, the data will not be shared for any other purpose. No data will be shared publicly; all data will be managed in accordance with MCU data archive and security control procedures.

